
گ�روه ان�رژی: رض�ا اردکانیان وزیر نی�رو گفت: با الحاق 
جمهوری اسلامی ایران به موافقتنامه اقتصادی اوراسیا، 
هفت کش�ور به عنوان منطقه آزاد مش�ترک عمل خواهند 

کرد.
به گزارش تس��نیم، رضا اردکانیان وزیر نیرو در حاش��یه سومین کارگروه 
همکاری های استانی ایران و روسیه  گفت: اراده سیاسی بین سازمان های 
مرکزی و دولت ها لازم هست، اما کافی نیست و کافی بودن آن در گرو 
فعال شدن بخش های خصوصی دو کشور است. وی افزود: در این فرایند، 
چارچوب های همکاری تعریف شده است، اما یک سری پروژه های بزرگ 
صنعتی ناچارا باید توسط برخی سازمان های دولتی دنبال شود ولی عمده 
توسعه روابط به تحرک بخش خصوصی بر می گردد و لازم است بخش 
خصوصی نیز با رعایت استانداردهای موجود دنیا در این زمینه حرفه ای عمل 
کند. وزیر نیرو ادامه داد: لازم است ما دولتی ها با کمتر کردن نقش خودمان 
در یک سیستم کاملا متمرکز، فضا را در اختیار بخش خصوصی قرار دهیم؛ 
هرچند الان هم به این گونه است اما امیدواریم که از این پس این نگرش 
پررنگ تر شود. اردکانیان اظهار کرد: با الحاق جمهوری اسلامی ایران به 
موافقتنامه اقتصادی اوراسیا، هفت کشور به عنوان منطقه آزاد مشترک 
عمل خواهند کرد. وی اظهار کرد: کشورهای ایران، روسیه، قزاقستان، 
قرقیزستان، بلاروس، ارمنستان و ویتنام که تاکنون ملحق شده به محض 
این که این موافقتنامه در مجالس این کشورها مراحل قانونی خود را طی 
کند، بازارهای این کشورها به عنوان منطقه آزاد عمل خواهند کرد و بین 
ایران و اوراسیا ٨۰۰ قلم کالا از تعرفه ترجیحی برخوردار شده و فضای 
مساعدی را برای اشتغال به ویژه در کشور ما فراهم می کند. وی ادامه داد: 
محصولات کشاورزی و سایر محصولات به راحتی می تواند از طریق راه 
آهن و مرز زمینی ارمنستان وارد این منطقه شده و این موضوع قطعاً تاثیر 
بسزایی در مسایل اقتصادی خواهد داشت و متقابلًا کشورهای صادر کننده 
غلات در سطح دنیا از جمله روسیه و قزاقستان می توانند از موقعیت ایران 
برای صدور غلات کشور خود از مسیری کوتاه تر از مسیر فعلی و از طریق 

بنادر جنوبی ایران اقدام کنند. وزیر نیرو با بیان اینکه قطعاً در این رابطه 
مناطق آزاد ایران در نواحی شمالی از اولویت بالاتری برخوردارند، افزود: 
گردشگری در دریای خزر، یکی از مهم ترین مباحث مطرح شده است که 
تاثیر چشمگیری در رونق اقتصاد محلی خواهد داشت. اردکانیان ادامه داد: 
تماس های منظمی بین مسئولان بانکی دو کشور برقرار است و حداکثر 
حدود یک ماه دیگر به منظور حل و فصل مسائل باقیمانده، جلسه ای بین 
بانک های مرکزی جمهوری اسلامی ایران و روسیه برگزار خواهد شد. 
وزیر نیرو با بیان اینکه در حال حاضر پروژه های بسیار خوبی در زمینه 
انرژی بین ایران و روسیه در حال اجراست، افزود: امروز بعدازظهر وزیر 

انرژی روسیه به عنوان رئیس کمیسیون مشترک وارد تهران شده و با 
وزیر نفت ایران جلسه خواهد داشت، فردا نیز در اصفهان مباحث مفصل تر 

کمیسیون مشترک مطرح و دنبال خواهد شد.  
توسعه روابط اقتصادی با همسایگان با توجه به شرایط  �  

تحریمی اولویت دارد
رضا اردکانیان افزود: توسعه روابط با همسایگان به خصوص با روسیه که 
شرایط تحریمی همانند ایران دارد می تواند موثر باشد.وی با اشاره به علاقه 
وزیر ناحیه قفقاز شمالی برای توسعه روابط با ایران ادامه داد: اراده سیاسی 
می تواند به توسعه روابط اقتصادی کمک کند.اردکانیان خاطر نشان کرد: 

بدون اراده سیاسی طرح های مشترک اقتصادی به جایی نخواهد رسید.
رئیس ایرانی کمیسیون مشترک همکاری های اقتصادی و تجاری گفت: 
پس از تحقق اراده سیاسی باید میدان در اختیار فعالان اقتصادی قرار 
گیرد و استان های همجوار دو کشور باید در این خصوص برنامه داشته 
باشند.اردکانیان ادامه داد: وزارت کشور ایران به طور جدی دنبال توسعه 
روابط استانی بین دو کشور است تا فعالیت های اصلی شکل بگیرد.وزیر 
نیرو به شکل گیری انتظار عمومی برای آگاهی از نتایج این نوع اجلاس 
ها اشاره کرد و گفت: باید نتایج ملموس به اطلاع مردم رسانده شود.وی 
از حضور ۱۰ تن از معاوناناقتصادی استانداری های کشور در این جلسه 
خبر داد و خاطرنشان کرد: طرح های استانی خوبی برای توسعه روابط 
آماده شده است.اردکانیان گفت: اجرای تنها یک پروژه اثری به مراتب 

بیشتر از چندین اجلاس به همراه خواهد داشت.
ل�زوم ح�ذف هرچه س�ریع تر دلار از مب�ادلات ایران و  �  

روسیه
وزیر ناحیه فدراسیون قفقاز شمالی با اشاره به تحریم های آمریکا علیه ایران 
و روسیه اظهار کرد: برای این که سریع تر از تحریم ها رهایی پیدا کنیم باید 
هرچه سریع تر دلار را از مبادلات مان حذف کرده و به ارزهای ملی روی 
بیاوریم. سرگی ویکتوروویچ بعد از دیدار با رضا اردکانیان، درباره مذاکراتی 
که صورت گرفته توضیح داد: در مورد صادرات محصولات کشاورزی چه 
از ایران به روس��یه و چه از روس��یه به ایران پتانس��یل خوبی وجود دارد. وی 
با تاکید بر این که دو کشور در حوزه گردشگری هم همکاری های خود را 
توسعه خواهند داد، اظهار کرد: در حال حاضر یک کشتی تفریحی کروز 
در دریای خزر در حال آماده سازی است که تا سال 2۰2۰ به بهره برداری 
می رسد و باید تا آن زمان خودمان را آماده کنیم که بتوانیم این کشتی را پر 
از مسافر کنیم. وزیر ناحیه فدراسیون قفقاز شمالی از مذاکره با اپراتورها و 
تورگردان ها چه در طرف ایران و چه در طرف روس خبر داد و گفت: هدف 
از ایجاد مذاکرات ایجاد هماهنگی بوده و ما منتظر توریست های ایرانی در 

ناحیه قفقاز شمالی هستیم.

وزیر نیرو خواستار شد؛

میدان برای بخش خصوصی باز شود

محمود حجتی وزیر جهاد کشاورزی گفت: امروز به 
رغم تمام محدودیت ها از جمله تحریم های ظالمانه و 
کمبود منابع آب، وابستگی کشور در بسیاری از بخش 
های کشاورزی برطرف شده است.به گزارش ایرنا، 
محمود حجتی اظهار داشت: این وزارتخانه در سال 
رونق تولید به دنبال افزایش بهره وری آب و افزایش 

راندمان آبیاری است و سرمایه گذاری های خوبی در 
این زمینه انجام شده است.حجتی ادامه داد: افزایش 
محصولات کشاورزی در سال رونق تولید با وجود 
تمامی تحریم ها باعث بالا رفتن درآمد کشاورزان و 
در نهایت ثروت ملی می شود و هدف اصلی وزارت 
جهاد کشاورزی رفع وابستگی کشور در حوزه تأمین 

نیازهای اساسی مردم است.وزیر جهاد کشاورزی در 
خصوص افزایش تولیدات کشاورزی در طول چهار 
دهه انقلاب نیز گفت: تمامی محصولات تولیدی 
کش��اورزی در ابتدای انقلاب س��الیانه در حدود ۴۰ 
میلیون تن بود که این عدد در پایان سال زراعی ٩7 

به عدد ۱22 میلیون تن رسید.

اس��فندیاری پور مش��اور وزیر جهاد کشاورزی و 
مجری طرح ملی گندم گفت: خرید تضمینی گندم 
مازاد بر نیاز کشاورزان در کشور به سه میلیون و 
۱۰۰ هزار تن رسید که نسبت به مدت مشابه سال 
گذش��ته افزایش نشان می دهد.به گزارش ایرنا، 
اسفندیاری پور در حاشیه آئین شکرگزاری گندم در 

استان بوشهر افزود: سطح زیر کشت گندم کشور 
در سال زارعی ٩7- ٩٨ در مجموع ۶ میلیون هکتار 
است که از این میزان 2میلیون هکتار گندم آبی و 
چهار میلیون هکتار گندم دیم است.وی بیان کرد: 
با توجه به سال زراعی مناسب و سیلابی که اتفاق 
افتاد پیش بینی می شود امسال ۱۴.۵ میلیون تن 

گندم در کشور تولید شود که نسبت به ۱۳.۳ میلیون 
تن سال گذشته افزایش نشان می دهد.وی اضافه 
کرد: در زمان حاضر کل نیاز گندم از محل تولید 
داخلی تأمین می شود و انتظار می رود امسال از نظر 
تولید گندم خودکفا و کل نیاز داخلی از محل تولید 

داخل تأمین شود.

وابستگی در بسیاری از بخش های کشاورزی برطرف شده استخرید گندم مازاد بر نیاز کشاورزان از ۳ میلیون تن گذشت اصناف 
www.tejaratonline.ir
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مهرداد بائوج لاهوتی، عضو کمیس��یون برنامه و بودجه مجلس 
ش��ورای اس��لامی با اش��اره به ضرورت توس��عه صنایع پالایشی 
کشور گفت: در شرایط تحریمی فعلی که آمریکا به دنبال محدود 
کردن میزان صادرات نفت کش��ور اس��ت باید زمین بازی را تغییر 
دهیم و به جای صادرات نفت خام، پتروپالایش��گاه بس��ازیم و 
نف��ت خ��ام را تبدیل ب��ه فرآورده کنیم و ص��ادرات فراورده های 
نفتی را در دس��تور کار قرار دهیم. به همین منظور دولت باید از 
س��رمایه های خرد مردمی برای س��اخت پالایشگاه استفاده کند.

وی در گفتگو با مهر، ادامه داد: تحریم علاوه بر محدودیتی که 
ب��رای م��ا ایج��اد می کند فرصتی را نی��ز فراهم می کند؛ مثلًا در 
تحریم گذش��ته که در بخش بنزین برای ما مش��کل ایجاد کردند 
توانستیم پالایشگاه ستاره خلیج فارس را ایجاد کنیم و در بحث 

بنزین خود کفا بشویم.

معافیت طولانی تر آمریکا به عراق
 برای واردات برق ایران

سخنگوی وزارت خارجه آمریکا اعلام کرد واشنگتن یک معافیت 
۱2۰ روزه به عراق صادر کرد که به این کشور اجازه می دهد برای 
مقابله با کمبود نیرو، به واردات برق و گاز طبیعی ایران ادامه دهد.
به گزارش ایسنا، این معافیت ها به تدریج از معافیت ۴۵ روزه ای 
ک��ه آمری��کا در نوامب��ر و همزمان با آغاز تحریم های انرژی علیه 
ایران صادر کرده بود طولانی تر می ش��وند. عراق پس از معافیت 
۴۵ روزه، دو معافیت متوالی ٩۰ روزه دریافت کرده بود که مدت 
آخرین معافیت هفته جاری به پایان می رسد.وزارت خارجه آمریکا 
اعلام کرد انتظار دارد عراق به تلاش برای کاهش وابستگی به 

تأمین برق از ایران ادامه دهد.

روزانه 200 هزار لیتر نفتگاز یورو 4 
در کردستان توزیع می شود

فریدون یاس��می مدیر ش��رکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه کردس��تان گفت: روزانه 2۰۰ هزار لیتر نفتگاز )گازوئیل( 
یورو ۴ در جایگاه های عرضه س��وخت نقاط مختلف این اس��تان 
توزیع ش��ده و در اختیار رانندگان خودروهای س��نگین قرار می 
گیرد.وی در گفت و گو با ایرنا اظهار داش��ت: این مقدار گازوئیل 
به صورت روزانه از طریق ۱2 جایگاه پخش فرآورده های نفتی 
در استان توزیع می شود.مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه کردس��تان یادآور ش��د: در حال حاضر در ۶7 جایگاه 
فرآورده های نفتی اس��تان، بنزین معمولی عرضه می ش��ود و ۵2 
جایگاه CNG هم به مالکان خودروهای دو گانه س��وز خدمات 

سوختی ارائه می دهند.

نفت و نيرو

افزایش ۱۰۰۰ مگاواتی مصرف برق نسبت به روز گذشتهپایان گازرسانی روستایی استان تهران تا سال ۹۹دروغ می  گویند، عقب نشینی نمی  کنم
زنگن��ه اظهار داش��ت: م��ن نمی دانم چه 
کسانی این خبرها را به برخی نمایندگان 
می دهن��د و بنده خواهش می کنم که این 
نمایندگان منابع خود را تغییر دهند چون 
این منابع اشتباهات زیادی دارند.به گزارش 

ایلنا، بیژن زنگنه در پاسخ به سوال مبنی بر وجود چالش میان وزیر 
نفت و رییس جمهور و ایجاد تغییرات در وزارت نفت، گفت: من هم 
این را ش��نیده ام، متاس��فانه!! بنده در این شش سال با آقای روحانی 
هیچ چالش و مشکلی نداشتم. وزیر نفت ادامه داد: در جلسه دولت 
تقریبا سی نفر حضور دارند، خب یک نفر آن را تایید کند که شنیده 
باشد. از قول آقای روحانی دروغ می گویند، در حضور سی نفر عضو 
دولت منبعی شنیده و به خلاف رفته خدمت نماینده ای گفته است.

زنگنه تصریح کرد: هیچ وقت عقب نشینی نمی کنم.

احمد دارابی مدیرعامل شرکت گاز استان 
ته��ران از ضری��ب نف��وذ ۱۰۰ درصدی 
گازرسانی برای جمعیت شهری این استان 
خبر داد و گفت: گازرسانی روستایی استان 
تهران نیز تا پایان سال ٩٩ پایان می یابد.

به گزارش میزان، وی افزود: گازرسانی به شهر ها و روستا ها به طور 
هم زمان در دس��تور کار ش��رکت های گاز اس��تانی قرار دارد که بر 
این اس��اس گازرس��انی شهری استان تهران به پایان رسیده است 
و هم اکنون ۴۱ روستا در استان تهران فاقد گاز طبیعی هستند که 
گازرس��انی به این روس��تا ها تا پایان سال ٩٩ انجام خواهد شد.وی 
تصریح کرد: سیاست شرکت گاز استان تهران بر این است که گاز 
طبیعی جایگزین سوخت های فسیلی شود تا گام موثری برای حفظ 

محیط زیست برداشته شود.

رجبی مشهدی سخنگوی صنعت برق 
با باشاره به گذراندن گرمترین روز سال 
گفت: دمای هوا در برخی از نقاط کشور 
به بیش از ۵۰ درجه سانتیگراد رسیده است 
و میزان مصرف برق کشور نسبت به روز 

گذش��ته با افزایش هزارمگاواتی به رقم ۵۳ هزار و ۵۳۴ مگاوات 
افزای��ش یافته اس��ت.به گزارش می��زان، وی با تاکید بر مدیریت 
مصرف برق اظهار کرد: بهتر است مردم نسبت به کاهش مصرف 
خود در ساعات اوج مصرف برق بین ساعت های ۱2 تا ۱۶ اقدام 
کنن��د و در ج��ه کولر ه��ای گازی خود را روی 2۵ درجه قرار دهند..

سخنگوی صنعت برق در اداه خاطرنشان کرد: مشترکین ازدور کند 
کولر های آبی استفاده کنند و استفاده از وسایل پرمصرف برقی را 

از اواخر شب تا ابتدای صبح مدیریت کنند.

گروه اصناف: حمیدرضا غزنوی س�خنگوی انجمن صنفی 
تولیدکنن�دگان ل�وازم خانگ�ی، کالاه�ای تولی�د ش�ده در 
داخل کش�ور را با کالاهای اروپایی قابل مقایس�ه دانس�ت 
و ب�ا اش�اره ب�ه تداوم مش�کلات در زمینه جاب�ه جایی پول 
برای واردات کالا و مواد اولیه گفت که بهتر اس�ت به جای 
سرمایه گذاری برای تولید لوازم خانگی کره ای، در راستای 
توسعه برندهای ایرانی که با برندهای خارجی قابل رقابت 

هستند، فعالیت کنیم.
چند روز پیش رئیس اتحادیه فروش��ندگان لوازم خانگی 
اعلام کرد که یکی از تولیدکنندگان لوازم خانگی کره ای 
در ایران توانس��ته گش��ایش اعتبار کند و تولیدات آن در 
ای��ران ادام��ه خواه��د یافت. همچنی��ن دومین مجموعه 
تولیدکننده لوازم خانگی کره ای در ایران نیز اعلام کرده 
که مشکلاتشان با کره در حال حل شدن است و می توان 
امی��دوار ب��ود که تولیدات لوازم خانگی کره ای در کش��ور 

ادامه پیدا کند.
این اظهارات در حالی اس��ت که اوایل اردیبهش��ت ماه نیز 
اخباری مبنی بر کمبود لوازم خانگی کره ای و حتی احتمال 
خروج دو برند کره ای معروف ال جی و سامسونگ از کشور 
منتش��ر ش��د. با این حال این موضوع از س��وی یک مقام 
مسئول در نمایندگی شرکت های کره ای لوازم خانگی در 

ایران، تکذیب شد.
پس از آن نیز مدیرکل صنایع فلزی و لوازم خانگی وزارت 
صنع��ت، مع��دن و تج��ارت اعلام کرد که ش��رکت های 
سامس��ونگ و ال ج��ی از ای��ران نمی روند و قطعات و مواد 

اولیه یخچال، فریزر و ماش��ین لباسش��ویی این شرکت ها 
نیز بارگیری شده است.

در این ش��رایط حمیدرضا غزنوی - س��خنگوی انجمن 
صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی - در گفت وگو با ایسنا، 
با بیان اینکه مش��کلات جابجایی پول برای واردات مواد 
اولی��ه و کالا همچن��ان وجود دارد، اظهار کرد: س��ال های 

زی��ادی از برنده��ای کره ای لوازم خانگی در ایران حمایت 
ش��ده اما آن ها برای مدتی بازار ما را ترک کردند. این در 
حالی است که تولیدکنندگان داخلی در همه شرایط بازار 

را تأمین کردند.
وی افزود: بهتر اس��ت به جای س��رمایه گذاری برای تولید 
برندهای کره ای در ایران، در راس��تای توس��عه برندهای 

ایرانی که با برندهای خارجی قابل رقابت هستند، فعالیت 
کنیم.

س��خنگوی انجم��ن صنفی تولیدکنن��دگان لوازم خانگی 
در ادام��ه اظه��ار ک��رد: با توجه به حض��ور و فعالیت مداوم 
تولیدکنندگان داخلی در کشور، علت حمایت از برندهای 

خارجی چیست!؟
غزنوی کالاهای تولید ش��ده در داخل کش��ور را نه تنها با 
محصولات کره ای بلکه با کالاهای اروپایی قابل مقایسه 
دانس��ت و گفت: این موضوع در آزمایش��گاه و بازار قابل 

اثبات است.
در چنین ش��رایطی حدود دو هفته پیش نیز مدیرکل دفتر 
برنامه ری��زی تأمین، توزی��ع و تنظیم بازار وزارت صنعت، 
مع��دن و تج��ارت در گفت وگو با ایس��نا، ب��ا بیان اینکه به 
دلیل ممنوع ش��دن واردات لوازم خانگی از س��ال گذشته، 
جایگزین کردن کسری بازار نیاز به زمان داشت گفت که 
"پروژه های جدید تعریف شده برای تولید لوازم خانگی به 
نتیجه رسیده و ورود تولیدات جدید قیمت این محصولات 
را متعادل خواهد کرد". محمدرضا کلامی با اشاره به مجاز 
بودن واردات لوازم خانگی پیش از سال ۱۳٩7، اظهار کرد: 
در آن زمان تولیدکنندگان داخلی معتقد بودند واردات لوازم 
خانگی امکان رقابت را برای آن ها محدود می کند تا اینکه 
س��ال گذش��ته لزوم مدیریت منابع ارزی باعث شد واردات 
بخش��ی از محصولات نهایی در این بخش ممنوع ش��ود؛ 
ممنوعیت واردات لوازم خانگی خارجی ش��رایط افزایش 

تولید داخل را فراهم کرده است.

سخنگوی انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی تاکید کرد؛

لزوم حمایت از تولیدکننده ایرانی  امکان استعلام قیمت از طریق اپلیکیشن های موبایل
علی رهبری رییس مرکز تجارت الکترونیکی ایران از فراهم ش��دن امکان 
استعلام قیمت کالا های اساسی و پر مصرف از طریق اپلیکیشن های موبایلی 
در آینده نزدیک خبر داد.به گزارش میزان، علی رهبری ادامه داد: پیرو دستور 
وزیر صنعت، معدن و تجارت و براساس هماهنگی های انجام شده با سازمان 
حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان قرار است که اطلاع رسانی قیمت 
حدودا ۱۰۰ قلم کالای اساسی و پرمصرف از طریق اپلیکیشن های موبایلی 
شناخته شده و مطرح انجام شود.وی اضافه کرد: مذاکره با متولیان اپلیکشین های 
موبایلی معروف به زودی انجام خواهد شد و امکان استعلام قیمت کالا های 
مذکور یکی از گزینه های اضافه شده به اپلیکیشن های موبایلی همچون آپ، 

روبیکا و ... خواهد بود.

سطح مبارزه با ملخ صحرایی 
از مرز ۶۳5 هزار هکتار عبور کرد

سیدمحمدرضا میر سخنگوی سازمان حفظ نباتات کشور از آغاز هجوم جدید 
ملخ های صحرایی در س��ه روز گذش��ته خبرداد و گفت: از بهمن س��ال گذشته 
تاکنون با بیش از ۱۶۰ ریزش، س��طح مبارزه با ملخ صحرایی به ۶۳۵ هزار و 
2۶۰ هکتار در هشت استان جنوبی کشور افزایش یافته است.وی در گفت و گو 
با ایرنا با اشاره به اینکه تاکنون خسارتی ناشی از ورود ملخ صحرایی به اراضی 
کشاورزی نداشته ایم، افزود: چندی پیش هجوم جدید ملخ های صحرایی به 
ایران به عنوان مسیر عبوری برای مهاجرت به پاکستان و هندوستان توسط 
دبیر کمیسیون مبارزه با ملخ صحرایی در جنوب غرب آسیا پیش بینی شده 
بود.میر اعتبار مورد نیاز برای مبارزه با ملخ صحرایی را ۳۰ میلیارد تومان عنوان 
کرد و افزود: برای ادامه س��طح مبارزه علیه ملخ صحرایی نیازمند تخصیص 

اعتبار ویژه هستیم.

خرید تضمینی کلزا به 2۷0 هزار تن رسید
علیرضا مهاجر، مجری طرح دانه های روغنی وزارت جهاد کشاورزی درباره 
آخرین وضعیت خرید کلزا اظهار کرد: براساس آخرین آمار 27۰ هزار تن کلزا 
با ارزش بالغ بر ٨7۰ میلیارد تومان از کش��اورزان خریداری ش��ده اس��ت.وی در 
گفت وگو با باشگاه خبرنگاران جوان، از پرداخت بیش از ٩۰ درصد مطالبات کلزا 
کاران خبر داد و گفت: تا کنون حدود ٨۰۰ میلیارد تومان از مطالبات پرداخت 
و مابقی انتظار می رود ظرف هفته های آتی به حس��اب کش��اورزان واریز شود.

مهاجر با بیان اینکه برآورد اولیه تولید کلزا بیش از ۳۵۰ هزار تن بود، افزود: به 
سبب وقوع سیل و خسارت 2۰ درصدی مزارع استان های گلستان، مازندران، 
خوزستان و لرستان پیش بینی می شود که تولید کلزا به ۳۰۰ هزار تن برسد که 
در صورعت تحقق این میزان تولید و استحصال ۱۵۰ هزار تن روغن، رقمی 

حدود ۱۵ درصد میزان واردات کاهش می یابد.

اصناف و كشاورزی

علی قلی ایمانی نایب رئیس بنیاد ملی گندمکاران ایران گفت: امید 
به افزایش دوباره قیمت خرید گندم، قیمت بالای بذر، گرانی خوراک 
دام و افزایش هزینه حمل و نقل در زمان برداشت گندمکاران را در 
تحویل محصول خود به دولت دچار تردید کرده و درحال حاضر روند 
تحویل محصول به کند شده است.علی قلی ایمانی در گفت وگو با 
ایلنا با بیان اینکه پیش بینی می شود قیمت هر کیلوگرم بذر گندم 

برای کش��ت در مهر ماه س��ال جاری به حدود ۳ هزار تومان برس��د، 
گفت: پیش بینی افزایش قیمت هر کیلوگرم بذر به ۳ هزار تومان، 
در حالی است که هر کیلوگرم گندم از کشاورزان یک هزار و 7۰۰ 
تومان خریداری می ش��ود.ایمانی، همچنین یکی از دلایل دیگر 
کندی تحویل محصول به دولت توس��ط کش��اورزان را نرخ بالای 

کرایه حمل و نقل در اوج برداشت محصول عنوان کرد.

رحی��م چگنی عضو انجمن تولیدکنندگان صنعت پوش��اک با 
اشاره به ورود ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز برای جلوگیری از 
عرضه پوشاک خارجی در فروشگاهها گفت: ممنوعیت واردات 
پوشاک،توانس��ت گامی موثر در جهت تولید باش��د.به گزارش 
مهر، رحیم چگنی، با اشاره به تصمیم دولت در سال ٩7 مبنی 
بر ممنوعیت واردات پوشاک گفت: ممنوعیت واردات پوشاک 

خارجی به کشور و جلوگیری از عرضه آن توسط ستاد مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز، گامی رو به جلو در جهت حمایت از تولید داخلی 
بود که توانست آثار مثبتی را در میان تولیدکنندگان پوشاک به 
جای بگذارد.چگنی ادامه داد و گفت: هیچیک از تولیدکنندگان 
پوشاک نتوانستند ارز ۴2۰۰ تومانی یا ارز دولتی بگیرند؛ در حالی 

که انجمن 2۵۰ عضو فعال دارد.

ممنوعیت واردات پوشاک تولید را نجات دادکشاورزان در تحویل گندم به دولت دچار تردید شده اند


